

## Sabine Eckhardt

Sabine Eckhardt ist eine deutsche Managerin und Multi-Aufsichtsrätin.

Sie ist Mitglied des Aufsichtsrats der Ceconomy AG - der MediaMarkt Saturn Holding - , der Unicredit Bank AG und ist Aufsichtsratsvorsitzende der EDEL SE. Eckhardt ist darüber hinaus als Senior Advisor für die Boston Consulting Group tätig und hat einen Lehrauftrag für „digitale Transformation“ an der TUM in München.

Bis Mai 2022 war Sabine Eckhardt bei JLL - Jones Lang LaSalle SE als CEO Zentraleuropa für 13 Länder verantwortlich. Von 2004 - 2019 hatte sie bei der ProSiebenSat.1 Media SE vielfältige Leitungsfunktionen. Als Vorständin trug sie die Verantwortung für den gesamten Vertrieb und das Marketing des DAX/MDAX Medienkonzerns. Zuvor war sie Geschäftsführerin in verschiedenen Positionen in den Bereichen Sales, Marketing, Werbetechnologie, dem Musik- sowie dem Investment Geschäft der Gruppe.

Eckhardt ist Germanistin und Philosophin und hat in München und Pisa studiert. Sie ist Mitglied in hochkarätigen Jurys wie der BCG Initiative Business@School, dem Bilanz „Start me up“ Gründerpreis, der Emotion Jury für herausragende Frauen und dem „EY Risk Transformation Award“.

---

English:

Sabine Eckhardt is a German manager and multi-supervisory board member. She is a member of the supervisory boards of Ceconomy AG - the MediaMarkt Saturn Holding -, Unicredit Bank AG and is chairwoman of the supervisory board of EDEL SE. Eckhardt also works as a senior advisor for the Boston Consulting Group and has a teaching assignment for "digital transformation" at the TUM in Munich.

Until May 2022, Sabine Eckhardt was responsible for 13 countries as CEO Central Europe at JLL - Jones Lang LaSalle SE. From 2004 - 2019, she held a variety of management responsibilities at ProSiebenSat.1 Media SE. As a board member, she was responsible for the entire sales and marketing of the DAX/MDAX media group. Prior to that, she held various managing director positions in the Group's sales, marketing, advertising technology, music and investment businesses.

Eckhardt is a Germanist and philosopher and studied in Munich and Pisa. She is a member of high-profile juries such as the BCG initiative Business@School, the Bilanz "Start me up" Founder Award, the Emotion Jury for Outstanding Women and the "EY Risk Transformation Award".